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Zápis 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Jaslovské Bohunice, konaného 22.4.2024 o 17,00 hod. 

v zasadacej miestnosti obecného úradu 

Prítomní:       podľa prezenčnej listiny  

                      8 poslancov z celkového počtu  9, t.j. 88,89 %  

Obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie, schválenie programu 

Rokovanie Obecného zastupiteľstva obce Jaslovské Bohunice otvorila a prítomných privítala starostka 

obce Božena Krajčovičová. Upozornila na to, že rokovanie zastupiteľstva je nahrávané. 

Prítomných 8 poslancov – Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Miroslav Gajarský, Monika 

Junasová, Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková, z celkového počtu  9, čo je 88,89 %, 

zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  

Materiály boli poslancom doručené elektronicky prostredníctvom stránky digitalnemesto.sk. 

Oboznámila prítomných s programom rokovania a dala o ňom hlasovať: 

Program: 

1.  Otvorenie a schválenie programu 

2.  Kontrola plnenia uznesení 

3.  Interpelácie 

4.  Informácia zo zasadnutia pracovnej skupiny 

5.  Rozpočtové opatrenia č. 1-4/2024 

6. Návrh na úpravu rozpočtu obce na rok 2024 č. 2 

7. Inventarizácia majetku a záväzkov obce Jaslovské Bohunice k 31.12.2023 

8. Akčný plán Komunitného plánu sociálnych služieb obce Jaslovské Bohunice na rok 2024 

9. Odpredaj nehnuteľného majetku obce 

10. Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku pre mládež 

11. Cenník prenájmu tenisových kurtov 
12. Cenník prenájmu strojov a zariadení 

13. Rôzne 

14. Záver 

 

Uznesenie 283/IX 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje program rokovania obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 22.04.2024. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 8 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 8   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Miroslav Gajarský, Monika Junasová,  

                                Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                        

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

 

 

Za zapisovateľku bola menovaná: Ing. Zuzana Blašková                    

Za overovateľov boli menovaní poslanci:  Ing. Peter Lackovič 

         Monika Junasová 

     

Starostka Božena Krajčovičová všetkých prítomných upozornila, aby dodržiavali dĺžku príspevku 

v zmysle Rokovacieho poriadku, a aby hovorili k veci,  v opačnom prípade im bude odobraté slovo.  
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K bodu č. 2  

Kontrola plnenia uznesení 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová. Neboli prijaté uznesenia, ktoré by mali ukladací charakter. 

 

Uznesenie 284/IX 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 8 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 8   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Miroslav Gajarský, Monika Junasová,  

                                Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                        

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

K bodu č. 3 

Interpelácie 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová. 

Poslanec Ing. Peter Lackovič – informoval sa ohľadom MŠ, aký je ďalší postup, 

Starostka Božena Krajčovičová – informovala, že sme dostali oznámenie, že sme splnili všetky 

podmienky na čerpanie dotácie, dostali sme výzvu na doplnenie žiadosti –  doplniť identifikačné údaje, 

komunikovala s vysúťaženou firmou a informovala ich, že si môžu chystať materiál, s rekonštrukciou 

by sa malo začať v máji, 

Poslanec Ing. Peter Lackovič – informoval sa na odhadovaný čas rekonštrukciu MŠ, 

Starostka Božena Krajčovičová – podľa zmluvy 2 mesiace. 

 

Poslankyňa Monika Junasová – informovala sa či je cenová ponuka na prestrešenie vstupu do ŠA, 

Starostka Božena Krajčovičová – podala informáciu, že CP je vyžiadaná, zatiaľ neprišla. 

 

Poslanec Ing. Miloš Rapant – informoval sa či bol pozrieť bezpečnostný technik garáže, 

Starostka Božena Krajčovičová – podala informáciu, že s ním dnes volala, ešte to nebol pozrieť. 

 

Poslanec Roman Áč – informoval sa ohľadom listu z PD Jaslovské Bohunice, 

Starostka Božena Krajčovičová – podala informáciu, že listu z PD sa budú venovať v bode Rôzne. 

 

Poslanec Miroslav Gajarský – informoval sa ako pokračujú práce na Kopaniciach, 

Starostka Božena Krajčovičová – podala informáciu, že sa dopracováva PD kvôli VN sieťam,  

Poslanec Miroslav Gajarský – informoval sa ako pokračujú práce na elektrike na Krátkom poli,  

Starostka Božena Krajčovičová – podala informáciu, že sa vybavuje územné spolu so stavebným 

konaním, po dohode s p. Kordiakovou, to bude spojené podľa nového zákona a urýchlime tým celý 

proces, momentálne dostávame vyjadrenia k NN sieťam, podľa nich sa bude musieť upraviť PD pre 

stavebné povolenie. 

 

Poslanec Roman Áč – informoval sa ako dopadlo stretnutie ohľadom skrývky ornice, 

Starostka Božena Krajčovičová – podala informáciu, že vo štvrtok o 9:00 bude kontrolný deň , ornica 

sa nebude zatiaľ odoberať, 

 

Poslanec Miroslav Gajarský – informoval sa či sa neuvažuje o elektronickej tabule namiesto fyzickej 

úradnej tabule,  

Starostka Božena Krajčovičová – podala vysvetlenie, že musí byť všetko vyvesené fyzicky na úradnej 

tabuli, zákon to nedovoľuje a elektronická tabuľa nespĺňa zákon, 

Poslanec Ing. Peter Lackovič – už sa to riešilo v minulosti, elektronická tabuľa by slúžila len ako 

informačná. 

 

Poslanec Michal Cisár – informoval sa či sa dá spraviť PD na miestnosť pri pošte, 
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Starostka Božena Krajčovičová – podala informáciu, že to bolo pridelené projektantovi, ktorý to 

nacení. 

 

Poslanec Viliam Čapkovič – informoval sa či zostane krajnica v Paderovciach, ktorá sa upravovala - 

odrezával sa asfalt, v takom stave ako je,  

Starostka Božena Krajčovičová – informovala, že sa to nebude ďalej upravovať, nakoľko cesta nie vo 

vlastníctve obce. 

 

Poslanec Miroslav Gajarský – informoval sa na odkanalizovanie nových domov na Blavskej ulici, 

Starostka Božena Krajčovičová – podala informáciu, že sa robí PD. 

 

Poslanec Miroslav Gajarský – informoval sa čo sa uvažuje robiť s ubytovňou, či sa budú 

rekonštruovať okná, či sa bude robiť niečo s internetom na ubytovni, 

Starostka Božena Krajčovičová – podala informáciu, že ubytovaní si kupujú karty s kreditom na 

internet, optický internet tam nie je a IP-NET nemá dosah z ubytovne na vysielač, čo sa týka okien 

v ubytovni, momentálne je plne obsadená, takže sa o tom zatiaľ neuvažuje. Internet je riešený cez 

káblovku.  

Poslanec Ing. Peter Lackovič – informoval sa či sa môže požiadať na okná o dotáciu z plánu obnovy, 

Starostka Božena Krajčovičová – nie, pretože budovu prenajímame. 

 

K bodu č. 4 

Informácia zo zasadnutia pracovnej skupiny 

Pracovná skupina zasadala 1x – 08.04.2024 a na svojom rokovaní prejednala všetky body pripravené na 

zasadnutie zastupiteľstva 22.04.2024. Zápis zo zasadnutia je prílohou. 

Návrhy uznesení vyplývajúcich z pracovných rokovaní sú zapracované v podkladových materiáloch. 

K bodu č. 5 

Rozpočtové opatrenia č. 1-4/2024 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová. Nebola k nemu žiadna rozprava, preto dala hlasovať 

o uzneseniach. 

 

Uznesenie 285/IX 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice berie na vedomie  rozpočtové opatrenia č. 1-4/2024, 

ktoré prijala starostka obce  v súlade so Zásadami rozpočtového hospodárenia obce Jaslovské Bohunice 

v platnom znení – presun rozpočtovaných finančných prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu 

výdavkov na rok 2024, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové  výdavky rozpočtu . 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 8 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 8    (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Miroslav Gajarský, Monika Junasová  

                                 Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                        

    proti:              0        

    zdržal sa: 0    

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

K bodu č. 6 

Návrh na úpravu rozpočtu obce na rok 2024 č. 2 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová. Nebola k nemu žiadna rozprava, preto dala hlasovať 

o uzneseniach. Materiál bol prerokovaný na pracovnej skupine. 

 

Uznesenie 286/IX 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje v súlade so Zásadami rozpočtového 

hospodárenia obce Úpravu rozpočtu obce Jaslovské Bohunice na rok 2024 č.2. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 8 
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Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Miroslav Gajarský, Ing. Peter  

                                Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                        

    proti:              1   (Monika Junasová)        

    zdržal sa: 0     

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

K bodu č. 7  

Inventarizácia majetku a záväzkov obce Jaslovské Bohunice k 31.12.2023 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová.  

Poslanec Ing. Peter Lackovič – informoval sa čo obsahuje položka pohľadávky,  

Ing. Veronika Strečanská – patria tam všetky pohľadávky obce, môže to poslať dodatočne. Materiál 

bol prerokovaný na pracovnej skupine.  

 

Uznesenie 287/IX 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice berie na  vedomie výsledky inventarizácie majetku 

a záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov obce Jaslovské Bohunice obsiahnuté v Záverečnej zápisnici 

z inventarizácie majetku a záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov obce Jaslovské Bohunice 

k 31.12.2023. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 8 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:              8   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Miroslav Gajarský, Monika Junasová,  

                                 Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                        

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

K bodu č. 8 

Akčný plán Komunitného plánu sociálnych služieb obce Jaslovské Bohunice na rok 2024 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová. Nebola k nemu žiadna rozprava, preto dala hlasovať 

o uzneseniach. Materiál bol prerokovaný na pracovnej skupine. 

 

Uznesenie 288/IX 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice berie na vedomie  Akčný plán Komunitného plánu 

sociálnych služieb obce Jaslovské Bohunice na rok 2024. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 8 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Miroslav Gajarský, Ing. Peter Lackovič,    

                                Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                        

    proti:              1   (Monika Junasová) 

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

K bodu č. 9 

Odpredaj nehnuteľného majetku obce 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová. Podala informáciu, že podklady boli prerokované na 

pracovnej skupine. 

Poslanec Ing. Peter Lackovič – informoval sa prečo v podkladoch na PS bola suma 30,- Eur a návrhu 

uznesenia je suma 36,- Eur, 

Starostka Božena Krajčovičová – v uznesení je uvedená suma s DPH. 
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Uznesenie 289/IX 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje v súlade s § 9a ods. 15 písm. f) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov v spojení s ustanovením čl. 5, ods. 3, písm. a) 

Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Jaslovské Bohunice (Zásady hospodárenia 

a nakladania s majetkom obce Jaslovské Bohunice sú verejne dostupné na webovej stránke obce Jaslovské 

Bohunice: https://www.jaslovske-bohunice.sk/samosprava/zasady-hospodarenia-s-majetkom-obce/), 

spôsob odpredaja nehnuteľného majetku obce Jaslovské Bohunice, pozemok nachádzajúci sa v obci 

Jaslovské Bohunice, parcela registra „C“-KN č. 76/29, ostatná plocha o výmere 26 m2, zapísaná na LV 

č. 485, k.ú. Paderovce, do výlučného vlastníctva žiadateľovi Ing. Tomášovi Kučerovi, nar. 06.02.1993, 

bytom Traťová ulica 7887/6, 917 08 Trnava, a to z dôvodu hodného osobitného zreteľa, za kúpnu cenu 

36€/m2 s DPH, ktorá kúpna cena je cenou vyššou ako cena obvyklá (všeobecná hodnota podľa vyhlášky 

Ministerstva spravodlivosti SR č. 492/2004 Z.z. o stanovení všeobecnej hodnoty majetku) s ohľadom na 

znalecký posudok č. 49/2024 zo dňa 14.3.2024 vypracovaný znalcom Ing. Tomášom Nádaským, T. 

Zemana 43, 917 01 Trnava, ev. č. 915 546  

Všeobecná hodnota pozemku určená znaleckým posudkom č. 49/2024, vypracovaný znalcom Ing. 

Tomášom Nádaským, T. Zemana 43, 917 01 Trnava, ev. č. 915 546,   je 406,12 € (slovom štyristošesť 

eur a dvanásť centov) za celú výmeru, t.j. za 26m2, cena za m2 činí 15,62 €/m2 (slovom pätnásť eur 

a šesťdesiat dva centov). 

Uvedeným predajom obec Jaslovské Bohunice predá pozemok Ing. Tomášovi Kučerovi do jeho 

výlučného vlastníctva v podiele 1/1 k celku, a to z dôvodu, že ide o nehnuteľnosť s malou výmerou 

a nízkou hodnotou v čom spočíva aj dôvod hodný osobitného zreteľa v súlade s ustanovením čl. 5 ods. 3 

písm. a) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Jaslovské Bohunice. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 8 

Potrebné kvórum na schválenie: trojpätinová väčšina všetkých, t.j. 6 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 8   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Miroslav Gajarský, Monika Junasová,    

                                Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                        

    proti:              0  

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

K bodu č. 10 

Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku pre mládež 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová.  

Poslanec Ing. Miloš Rapant – informoval sa ako budeme riešiť navýšenie mimo rozpočtu, každý 

spolok by si mohol dať takúto žiadosť a nebudeme to mať z čoho financovať, 

Starostka Božena Krajčovičová – musela by sa navýšiť suma úpravou rozpočtu, 

Ing. Veronika Strečanská – podala vysvetlenie, že si mali žiadosť ešte minulý rok, keď sa schvaľoval 

rozpočet, môžu dostať výnimočne dotáciu, je tam strop 6% z daňových príjmov 

Poslanec Roman Áč – sa informoval, že ak sa nevyčerpá tých 6%, či je tam možnosť navýšiť dotáciu, 

Ing. Veronika Strečanská – pre tento rok nie je tak nastavený rozpočet, museli by sa spraviť 

rozpočtové opatrenia a tie peniaze nájsť, 

Starostka Božena Krajčovičová – podala vysvetlenie, že je možnosť do výšky 6% cez rozpočtové 

opatrenia upraviť rozpočet, ak by bolo viac žiadostí, tak ak by sa vyčerpal ten limit 6%, nedostali by, 

Poslanec Miroslav Gajarský – skonštatoval, že podobnú žiadosť o príspevok si kedysi dávali hasiči, 

Ing. Veronika Strečanská – vysvetlila, že žiadosť o príspevok si dávali hasiči, pretože nestihli 

vyúčtovať dotáciu, preto to išlo formou príspevku, 

Poslanec Ing. Peter Lackovič – informoval sa či môžu požiadať o príspevok a či tam musia upresniť 

presne na čo bude využitý príspevok a či to musia použiť jednorazovo, 

Ing. Veronika Strečanská – podala vysvetlenie, že to upravuje VZN, neupravuje, či sa peniaze musia 

použiť jednorazovo alebo priebežne. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje navýšenie dotácie na rok 2024 pre žiadateľa 

Športové kluby Blava 1928 , IČO 42297869 vo výške 8000,00 € pre futbalový klub pre mládežnícke 

futbalové kategórie. 

https://www.jaslovske-bohunice.sk/samosprava/zasady-hospodarenia-s-majetkom-obce/
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Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 8 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 2   (Miroslav Gajarský, Monika Junasová)                                        

    proti:              1   (Ing. Miloš Rapant)       

    zdržal sa: 5   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Ing. Peter Lackovič, Elena Šipková)   

    nehlasoval: 0 

Uznesenie neschválené. 

K bodu č. 11   

Cenník prenájmu tenisových kurtov 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová.  

Poslanec Roman Áč – informoval sa či máme pracovníka na úpravu a starostlivosť o kurty, 

Poslanec Miroslav Gajarský – podal informáciu, že máme, jedná sa o človeka, ktorý je zároveň aj 

futbalový tréner, dostal inú ponuku, tak možno skončí aj ako tréner aj ako kurtár. 

 

Uznesenie 290/IX 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje cenník prenájmu tenisových kurtov na 

obdobie od 1.5. do 30.9.2024: 

Prenájom tenisových kurtov – 5 €/hodina 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 8 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Miroslav Gajarský, Ing. Peter Lackovič,  

                                Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                        

    proti:              0        

    zdržal sa: 1   (Monika Junasová)       

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

K bodu č. 12 

Cenník prenájmu strojov a zariadení 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová. Cenník bol prerokovaný na pracovnej skupine.  

Starostka Božena Krajčovičová - navrhla doplniť jeden riadok do cenníka - nemerateľné položky - 

práca zamestnanca – 10,00 Eur/1 hod. 

Poslanec Michal Cisár – informoval sa či cena 10,00 Eur bude s DPH, 

Starostka Božena Krajčovičová – cena 10,00 Eur je bez DPH, s DPH 12,00 Eur na hodinu, sú to 

skutočné náklady na pracovníka, 

Poslanec Roman Áč – informoval sa či v prípade platby to uhradí občan v jednej sume, 

Starostka Božena Krajčovičová – bolo by to v dvoch položkách uvedené, 

Poslanec Ing. Peter Lackovič – informoval sa či sa uvažuje s nejakými brigádnikmi, 

Starostka Božena Krajčovičová – cez sezónu mávame vždy brigádnikov, ale nie je o tieto služby taký 

záujem, takže sa stíha práca. 

Starostka Božena Krajčovičová - podala informáciu, že cenník prenájmu strojov a zariadení je 

v návrhu uznesenia doplnený o riadok  – nemerateľné položky – práca zamestnanca – 10,00 Eur bez 

DPH/1 hod., 12,00 Eur s DPH/1 hod.. 

 

Uznesenie 291/IX 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje od 1.5.2024 cenník prenájmu strojov 

a zariadení: 

Cenník prenájmu strojov a zariadení 

   občania s trvalým 

pobytom 

ostatní 

P.č. stroj, zariadenie MJ bez DPH s DPH bez DPH s DPH 

1. Traktorová vlečka deň 16,67 € 20,00 € x x 

2. Traktor, Avant (vidlice) - práca hod. 25,00 € 30,00 € x x 
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3.  Malotraktor - práca hod. 12,50 € 15,00 € x x 

4.  Krovinorez, píla - práca hod. 8,33 € 10,00 € x x 

5.  Vertikutátor, rotavátor - práca hod. 8,33 € 10,00 € x x 

6. Zemná fréza, fréza na kmene - práca hod. 35,00 € 42,00 € x x 

7. Stan 1-4 dni 60,00 € 72,00 € 100,00 € 120,00 € 

8. Pivný set (2 lavice a stôl) deň 4,50 € 5,40 € 5,00 € 6,00 € 

9. Kontajner na multikáru deň 10,00 € 12,00 € x x 

10.  Nemerateľné položky – práca 

zamestnanca 

hod. 10,00 € 12,00 € x x 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 8 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 7   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Miroslav Gajarský, Ing. Peter Lackovič,  

                                Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                        

    proti:              0  

    zdržal sa: 1   (Monika Junasová) 

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

K bodu č. 13 

Rôzne 

Žiadosť o vybudovanie parkovacieho miesta 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová. Žiadosť bola prerokovaná na pracovnej skupine.  

Poslanec Miroslav Gajarský – informoval sa či sa s majiteľom rozprávalo ohľadom toho parkovania, 

Poslanec Viliam Čapkovič – podal vysvetlenie, že podľa obrázka, ktorý žiadateľ predložil je 

parkovacie miesto na trávnatej ploche, ale ak by došlo k povodni, tak je to najnižšie miesto a rizikové, 

Starostka Božena Krajčovičová – žiadateľ má trvalý pobyt na inej adrese, zrejme to bude na obchodné 

transakcie, 

Poslanec Ing. Peter Lackovič – informoval sa či by sme sa nemali zamerať na zmenu parkovania 

v Paderovciach, vytvoriť nejaké parkovacie miesta, navrhol otvoriť debatu na pracovnej skupine, 

Starostka Božena Krajčovičová – informovala, že sa v minulosti riešili parkovacie miesta, vtedy 

nemali všetci záujem o parkovanie, 

Poslanec Viliam Čapkovič – podal informáciu, že kto chcel, tomu sa parkovacie miesta povolili, pri 

týchto rizikových miesta by hrozilo, že si začnú podávať hromadne žiadosti, v tomto prípade sa jedná o 

kúpený starý dom, pravdepodobne určený na predaj. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice schvaľuje na základe žiadosti Martina Horníčka a Ing. 

Zuzana Horníčkovej vybudovanie parkovacieho miesta pred rodinným domom, Paderovská ulica 81, 

Jaslovské Bohunice. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 8 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:                 0                                          

    proti:              3   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič) 

    zdržal sa: 5   (Miroslav Gajarský, Monika Junasová, Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena  

                                Šipková) 

    nehlasoval: 0 

Uznesenie neschválené. 

 

Poskytnutie dotácie na kúpu kalicha 

Bod otvorila starostka Božena Krajčovičová.  

Starostka Božena Krajčovičová -  navrhla o tomto uznesení nehlasovať a vrátiť sa k tomu na 

pracovnej skupine. 

 

 

Starostka Božena Krajčovičová – podala informáciu, že na OÚ bol doručený list dňa 17.04.2024 
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z Poľnohospodárskeho družstva Jaslovské Bohunice ohľadom možnosti prenájmu a odpredaja kultúrneho 

domu, chcú odpoveď či OZ má záujem o KD, 

Poslanec Roman Áč – informoval sa či je možné obhliadnuť budovu, či už majú znalecký posudok. Aby 

sme videli reálny stav budovy, 

Starostka Božena Krajčovičová – podala informáciu, že by mali mať znalecký posudok. 

 

Uznesenie 292/IX 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice berie na vedomie list Poľnohospodárskeho družstva 

Jaslovské Bohunice a odporúča zaslať písomné stanovisko, že obec má záujem o priestory Spoločenského 

domu PD Jaslovské Bohunice. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 8 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:              7   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Miroslav Gajarský, Monika Junasová,  

                                 Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant)                                        

    proti:              0        

    zdržal sa: 1     (Elena Šipková) 

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Bufet na štadióne 

Starostka Božena Krajčovičová – podala informáciu, že nájomca bufetu dostal výpoveď zmluvy 

k 31.5.2024. Informovala poslancov, že sa jedná o spôsob formou obchodnej verejnej súťaže, a že sa 

pripravili uznesenia k prenajímaniu bufetu.  

 

Uznesenie 293/IX 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice  schvaľuje v súlade s § 9, ods. 2, písm. a) zák. č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v z.n.p., spôsob prenájmu nehnuteľného majetku obce - nebytové priestory, vstupný 

objekt - bufet o výmere 28,22 m2, nachádzajúci sa vo vstupných priestoroch športového areálu, parc. č. 

301/14, k. ú. Bohunice,  Nová ulica 340/1, 919 30 Jaslovské Bohunice, a to formou obchodnej verejnej 

súťaže podľa § 281 až § 288 Obchodného zákonníka (zákon č. 513/1991 Zb. Obchodný zákonník v znení 

neskorších predpisov).  

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 8 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 5 a viac 

Hlasovanie poslancov: 

    za:              8   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Miroslav Gajarský, Monika Junasová,  

                                 Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                        

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Uznesenie 294/IX 

Obecné zastupiteľstvo obce Jaslovské Bohunice  schvaľuje v súlade s § 9, ods. 2, písm. b)  zák. č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v z.n.p., podmienky obchodnej verejnej súťaže na prenájom  nehnuteľného 

majetku obce - nebytové priestory, vstupný objekt - bufet o výmere 28,22 m2, nachádzajúci sa vo 

vstupných priestoroch športového areálu, parc. č. 301/14, k. ú. Bohunice, Nová ulica 340/1, 919 30 

Jaslovské Bohunice, nasledovne: 

- min. cena za prenájom podlahovej plochy nebytových priestorov za rok je 20 €/m²/rok bez energií  

spojených s nájmom, 

- účel prenájmu: nepretržitá prevádzka rýchleho občerstvenia 

- záujemca musí spĺňať všetky legislatívne podmienky súvisiace s predmetom podnikania. 

Kritériá, ktoré budú určujúce pre hodnotenie súťaže: 

- najvyššia ponúknutá cena za 1 m2/rok za prenájom nebytových priestorov. 

Hlasovanie poslancov: prítomných hlasujúcich poslancov: 8 

Potrebné kvórum na schválenie: nadpolovičná väčšina prítomných, t.j. 5 a viac 
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Hlasovanie poslancov: 

    za:              8   (Roman Áč, Michal Cisár, Viliam Čapkovič, Miroslav Gajarský, Monika Junasová,  

                                 Ing. Peter Lackovič, Ing. Miloš Rapant, Elena Šipková)                                        

    proti:              0        

    zdržal sa: 0        

    nehlasoval: 0 

Uznesenie schválené. 

 

Poslanec Ing. Miloš Rapant – informoval sa ohľadom možnosti, že by kosenie zabezpečovali väzni, 

Poslanec Miroslav Gajarský – podal informáciu, že zistí či by sa dalo niekoho vybaviť, 

Starostka Božena Krajčovičová – informovala, že zatiaľ nebol problém zohnať dohodárov. 

Andrej Junas – skonštatoval, že informácia uvedená v zápise PS, že optika na panských dieloch nie je, 

je nesprávna, 

Starostka Božena Krajčovičová – podala informáciu, že optika na Panských dieloch okrem Dubovej 

ulice je oživená všade, tam je len IP-NET, to čo sa rokovalo na PS to sa týkalo T-Comu, 

Poslanec Ing. Peter Lackovič – je tam T-Com, ale len chránička, aj tá je rozpadnutá, je to nefunkčné na 

Dubovej ulici, 

Starostka Božena Krajčovičová – informovala, že chráničku si tam dal T-Com, IP-NET a obec, 

Peter Petric – informoval sa či je limitované koľko môže hovoriť, jedná sa o rekonštrukciu vody, ktorú 

sme už riešili minulé OZ, hlavnú trasu robil TAVOS a potom 2 ďalšie firmy, 

Starostka Božena Krajčovičová – podala informáciu, ktorú mala od p. Kobetiča z účasti na PS, p. Petric 

mal poslať vyjadrenie od TAVOSu, zatiaľ neposlal nič, 

Peter Petric – podal vysvetlenie, že prípojky robila firma Intern, s.r.o a firma CS, s.r.o.. Informoval sa 

prečo prípojky nerobila firma TAVOS, a.s., 

Starostka Božena Krajčovičová – podala vysvetlenie, že prípojky pre firmu TAVOS, a.s robila firma 

CS, s.r.o, ktorá si zazmluvnila subdodávateľa firmu Intern s.r.o.. Obec mala zmluvu na prípojky s firmou 

CS, s.r.o.. Pre TAVOS, a.s. robila firma CS, s.r.o. hlavnú trasu, preto sme dali urobiť prípojky firme CS, 

s.r.o., kvôli jednoduchším možným reklamáciám, 

Peter Petric – informoval sa, prečo to nerobil priamo TAVOS, a.s., je to renomovaná spoločnosť, prečo 

2 neznáme firmy, 

Starostka Božena Krajčovičová – subdodávateľom TAVOSu, s.r.o. bola firma CS, s.r.o.,  

Peter Petric – informoval, že boli pozrieť v šachte s  p. Kobetičom, uviedol, že poslal nahrávku z OZ na 

TAVOS, a.s. Informoval, že bol dohodnutý s p. Kobetičom, že počká či sa ozve TAVOS.  

Starostka Božena Krajčovičová – podala informáciu ohľadom toho čo sa riešilo na PS, 

Poslanec Miroslav Gajarský – informoval sa, že aký je problém, poslanci aj obec majú snahu riešiť 

vzniknutú situáciu, 

Starostka Božena Krajčovičová – informovala, že vie o prvom maily, zbytočne sa to tu bude riešiť, 

navrhla stretnúť sa s p. Kobetičom a doriešiť to, 

Peter Petric – informoval sa akú normu nespĺňala šachta, keď sa to tvrdilo na minulom OZ, informoval, 

že šachta je v poriadku, 

Poslanec Ing. Miloš Rapant – zrekapituloval situáciu, že ak šachta je opravená, a ak bude vyjadrenie 

z TAVOSu, môže sa ďalej riešiť, 

Peter Petric – informoval, že boli dohodnutí s p. Kobetičom, že keď sa TAVOS, a.s. nevyjadrí, že pošle 

mail. Obec nereagovala na ani na maily ani na list podaný na podateľňu,  

Starostka Božena Krajčovičová – podala vysvetlenie, že maily posielal na TAVOS, pani Kordiaková 

a pán Zemko boli v kópii.  

 

Po vyčerpaní bodov sa o slovo prihlásil pán Ryška.  

 

Peter Ryška – informoval, že bol porušený zákon pri zvyšovaní platu, navrhol starostke, aby vrátila 

navýšenie platu, alebo aby rezignovala na funkciu. Právny zástupca JUDr. Mrva nemal právo navrhnúť 

zvýšenie platu o 50%, oznámil, že bude zastupovať občanov, 

Starostka Božena Krajčovičová – podala informáciu, že si dáme preveriť právnemu zástupcovi, 

Peter Ryška – skonštatoval, že zo zápisu z PS nemá občan žiadne informácie, 2x sa platí za to isté, 

nebudem hodnotiť OZ, 

Starostka Božena Krajčovičová – informovala, že keď boli komisie, nikto sa nič nedozvedel. Jeden 

občan Jaslovských Bohuníc dal podnet na prokuratúru a bolo to v poriadku.   
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Peter Ryška – skonštatoval, že nie je možnosť občana sa vyjadrovať,  

Starostka Božena Krajčovičová – komisie neboli verejné ani za p. Ryšku, zobrala slovo p. Ryškovi, 

Peter Ryška – Ty si môžeš brať slovo doma a pokračoval ďalej, 

Poslanec Ing. Peter Lackovič – informoval sa či p. Ryška čítal zápisnicu z PS, skonštatoval, že keď 

porovnal komisie a pracovnú skupinu, tak zo zápisov z  komisií sa nič nedozvedel, 

Poslanec Michal Cisár – Skonštatoval, že z činností komisií nenašiel nič od roku 2008, poslanci starostke 

schválili navýšenie, ktoré mala od roku 2011. My sme schvaľovali pani starostke, iba to čo už dávno mala. 

 

K bodu č. 14 

Záver 

Nakoľko diskusia nebola konštruktívna a pán Ryška neakceptoval, že mu bolo odobraté slovo starostka  

rokovanie zastupiteľstva o 18:02 hod. ukončila.   

  

Overovatelia:     

 

Ing. Peter Lackovič       ............................................. 

 

Monika Junasová           .............................................. 

 

 

 

                                                                                                                       Božena Krajčovičová 

                                                                                                                                  starostka 

 


